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Staten tegen knip in
Stroobossertrekweg
onder Kollum

: Opcenten ook bij begroting
onderwerp van gesprek

Erik Betten

Kollum | De omstreden afsluiting
van de Stroobossertrekweg ten zui-
denvanKollummager vanProvincia-
le Staten niet komen. De Staten stem-
den gisteren unaniem in met het
voorstel van de ChristenUnie om
over de ‘knip’ opnieuw te gaan pra-
ten met de gemeenten Kollumerland
en Achtkarspelen. Die hebben grote
bezwaren tegen het helemaal door-
snijden van die verbindingsweg voor
het autoverkeer, vanaf het moment
dat de Centrale As gereed is. Verkeer
vanuit Buitenpost en omgeving
wordtdangeacht viaQuatrebrasnaar
Dokkum te rijden.

Gedeputeerde Sietske Poepjes voer-
de nog aan dat de afsluiting van de
trekweg bedoeld is om sluipverkeer te
weren en de weg aantrekkelijk te ma-
ken voor recreatie. Op het CDA en de
SP na zijn de Staten er echter van over-
tuigd dat er andere manieren zijn om
die doelen te bereiken. Bovendien vre-
zen de Statenleden dat in Kollum en
Buitenpost nieuwe sluiproutes ont-
staan door het blokkeren vandeze ver-
binding. Onlangs is de maximumsnel-
heid op de Stroobossertrekweg al te-
ruggebracht van 80 naar 60 km/u en
zijn er verkeersremmende maatrege-
len genomen bij de inrichting.

Opcenten
De ‘knip’ kwam aan de orde bij de be-De ‘knip’ kwam aan de orde bij de be-
handeling van de begroting 2016. Hoe-
wel het tegen de zin was van de coali-
tiepartijen, ontspon zich daarbij toch
weer een discussie over de verlaging
van de opcenten. De twintig miljoen

euro die jaarlijks wordt teruggegeven
aan de Friese autobezitter noemde
PvdA-Statenlid Hetty Janssen potverte-
ren, ten koste van innovatie en ver-
duurzaming van woningen.

De kersverse ChristenUnie-fractie-
voorzitterWiebo de Vries wees er met
een tabelopdatdekomende jarenstel-
selmatig meer geld wordt uitgegeven
dan er binnenkomt. ,,Enhet komtniet
terechtbij demensendiedathetmees-
te nodig hebben.” Gedeputeerde San-
der de Rouwe bestreed die laatste stel-
ling. Hij benadrukte dat naast de verla-
ging van de opcentenwel degelijk veel
wordt geïnvesteerd. Dat de uitgaven
hoger liggen dan de inkomsten komt
door de bewuste keuze om de Nuon-
gelden in de duurzame ontwikkeling
van de Friese samenleving te steken.
Desondanks was het voor PvdA en
ChristenUnie reden om de begroting
alsgeheelaf tekeuren.OokGrienLinks
en de PVV kozen daarvoor.

Veel zorgen waren er over de ma-
nier waarop er wordt omgegaan met
kleinschalige culturele activiteiten.
Oude regelingen als het Brûsfûns zijn
beëindigd. Voor aanvragers van subsi-
die is onzeker waar ze nu voor onder-
steuning kunnen aankloppen, waar-
schuwde D66. Gedeputeerde Poepjes
wuifde die kritiek weg en wees erop
dat iedereen die het centrale nummer
van de provincie belt, vanzelf bij de
juiste ambtenaar terechtkomt. Wat
voorheen via het Brûsfûns ging, zou
volgens haar nu passen in het Iepen
Mienskipsfûns. In een beleidsbrief die
volgend jaar komt, zal ze dieper in-
gaan op nieuwe culturele voorzienin-
gen.

TochkozendeStatener gisterenal
welvoor om een Dichter van Fryslân
aan te stellen, die per twee jaar geko-
zen zoumoetenworden door de Frie-
se bevolking.


